
 

  
Utses att justera  
Justeringens plats och tid  Paragrafer §§ 39-51  
  
Underskrift sekreterare …………………………………………  
 Andréa Kihl 
  
Underskrift ordförande …………………………………………  
 Julia Fält  
  
Underskrift justerande …………………………………………  
 Milla Länström 

Justerandes signatur 

  

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2021-11-11  
 

 
Sammanträde Ungdomsfullmäktige  
Plats och tid Rådhuset, kl.17:00 
  
Ledamöter Muhanad Mahalem 

Matilda Karlsson 

Sibell Abousamra 

Ahlam Hussein 

Maya Mossberg 

Theo Palmerand 

Nova Alm 

Milla Länström 

Indre Ytterberg 

Liam Rognli (vice ordförande) 

Jamila Mahamed Handale 

Johanna Jonäng 

Julia Fält (ordförande) 

 
Tjänstgörande ersättare Diana Ysupova 

   
Ersättare George Nahara 

Mohamed Hassan 

Wilma Stridh 

 
Övriga Andréa Kihl, demokratiutvecklare/utredare (sekreterare på mötet) 

Sebastian Johansson, kommunsekreterare 

 

Åhörare:  

Helena Lennernäs, avdelningschef kommunledningskontoret juridik och 

administration 

 

Övriga åhörare (2 st) 

 

  



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 39 Dnr KS 283886 

Upprop samt val av justerande och sekreterare 

Sammanfattning 

Milla Länström utses till justerare 

Andréa Kihl utses till sekreterare för mötet  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 40 Dnr KS 2021/00632 

Information angående valet av styrelse ungdomsfullmäktige 

Sammanfattning 

Förvaltningen har i efterhand upptäckt ett fel som gjordes när valet av styrelse för 

ungdomsfullmäktige genomfördes den 8 oktober 2021. Det var femton personer som 

fick möjlighet att rösta trots att sexton personer var röstberättigade. Det handlade om en 

miss där en av de närvarande ersättarna på plats var tjänstgörande ersättare, eftersom 

ordinarie ledamot inte var där. Tjänstgörande ersättare har, till skillnad från ersättare, 

samma rätt som ordinarie ledamöter att delta i omröstningar. Ungdomsfullmäktige har 

rätt att få information om att valet inte skedde helt korrekt, även om det enbart gäller en 

röst. Ungdomsfullmäktige får fatta beslut om de ändå godkänner den valda styrelsen.  

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-11-03 

Protokollsutdrag ungdomsfullmäktige 2021-10-08 

Omröstningsresultat 

11 av 17 röstar för att godkänna valet av styrelse 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att godkänna valet av styrelse för ungdomsfullmäktige 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 41 Dnr KS 315627 

Beslut om upphandling av skoltrafiken i Uddevalla kommun KS 
2021/00383 

Sammanfattning 

Ledamot Johanna Jonäng informerar om Kommunstyrelsen beslut att inte upphandla 

Västtrafik för skoltrafiken och vilka konsekvenser det får för ungdomars möjlighet att ta 

sig runt i kommunen.  

 

Diskussionen efteråt handlar om vad ungdomsfullmäktige kan göra åt det här, beslutet 

är fattat, men ungdomsfullmäktige kan berätta för kommunen vad de tycker. Ett förslag 

är att skriva en motion till kommunstyrelsen som fattade beslutet.  

 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokollsutdrag 2021-10-27 §288 

Förstudierapport, underlag för beslut om skoltrafiken i Uddevalla kommun 2021-05-26 

Barn-och utbildningsnämndens protokollsutdrag 2021-06-11 §96 

Kommunledningskontorets förslag till beslut om skoltrafik i Uddevalla kommun 2021-

07-23 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att ta fram en skrivelse till kommunstyrelsen som hela ungdomsfullmäktige ställer sig 

bakom 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 42 Dnr KS 2021/00349 

Ungdomsförslag från Mohamed Belal Iskif om fler fritidsgårdar i 
Uddevalla 

Sammanfattning 

Ett ungdomsförslag från Mohamed Belal Iskif om att det bara finns två fritidsgårdar i 

kommunen och att det borde finnas fler. 

 

Diskussionen i ungdomsfullmäktige handlar om att det redan finns 3 fritidsgårdar i 

kommunen och att det inte behövs fler. Något som också kommer upp i diskussionerna 

är att fritidsgårdar upplevs som otrygga, när unga som är uttråkade möts kan det skapa 

kriminalitet.  

Beslutsunderlag 

Ungdomsförslag inkommet 2021-05-28 

Omröstningsresultat 

2 röstar för förslaget, 15 röstar emot. 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att inte ställa sig bakom ungdomsförslaget 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 43 Dnr KS 2021/00350 

Ungdomförslag från Mohamed Belal Iskif om att ungdomar som 
går ut skolan med höga betyg förtjänar något från kommunen, 
till exempel en resa 

Sammanfattning 

Ett ungdomsförslag från Mohamed Belal Iskif om att ungdomar som går ut skolan med 

höga betyg förtjänar något från kommunen som till exempelvis en resa. Detta kan 

författas som ett tack till ungdomar för deras hårda arbete.  

 

Diskussionen i ungdomsfullmäktige handlar om att det är bättre att lägga resurserna på 

de som har de svårt i skolan. I diskussionen tas det också upp att det redan delas ut 

stipendier till de med höga betyg. 

Beslutsunderlag 

Ungdomsförslag inkommet 2021-05-28 

Omröstningsresultat 

Omröstning sker och ingen röstar för förslaget  

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att inte ställa sig bakom förslaget 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 44 Dnr KS 2021/00368 

Motion från Kent Andreasson (UP) och Lars Olsson (UP) om 
uppgradering av konstgräsplan vid Skarsjövallen 

Sammanfattning 

En motion från Uddevallapartiet om att kommunens ska investera i en ny konstgräsplan 

på Skarsjövallen i Ljungskile, på samma sätt som man gjort med planerna i Herrestad 

och Thordengården.  

 

I diskussionen i ungdomsfullmäktige kommer det fram att Skarsjövallen idag är så dålig 

att den har spelförbud. Fördelar som diskuteras med förslaget är att det är bra att göra 

satsningar, nackdelen är att det kostar pengar. Något som tas upp i diskussionen är att 

det kostade ca 2 miljoner att rusta upp planen på Undavallen.  

 

Beslutsunderlag 

Motion från Kent Andreasson (UP) och Lars Olsson (UP) om uppgradering av 

konstgräsplan vid Skarsjövallen 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att ställa sig bakom motionen 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 45 Dnr KS 2021/00531 

Medborgarförslag från Oskar Sigurd om att skapa ett levande 
centrum i Ljungskile 

Sammanfattning 

Ett medborgarförslag som handlar om att göra området vid Ljungskile centrum mer 

levande genom en aktivitetspark med skatepark, basketkorgar, samt utegym.  

 

Ungdomsfullmäktige tycker att förslaget ser bra ut men uttrycker att det vore bra att 

veta vad det skulle kosta.  

 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag inkommet 2021-09-24 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att ställa sig bakom medborgarförslaget 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 46 Dnr KS 2021/00441 

Medborgarförslag från Mathias Carlsson om en Pumptrack för 
cykel och skateboard. 

Sammanfattning 

Ett medborgarförslag om att bygga en pumptrack för cykel och skateboard i Uddevalla.  

 

Diskussionen i ungdomsfullmäktige handlar om att detta kostar pengar och att förslaget 

skulle behöva presenteras mer innan beslut fattas. Det diskuteras också att det är farligt 

med pumptrack, att barn kommer att slå sig. Men i diskussionen lyfts också att barn 

ändå cyklar och slår sig på andra ställen om inte en pumptrack finns.  

 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag inkommet 2021-07-15 från Mathias Carlsson om en Pumptrack för 

cykel och skateboard 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att inte ställa sig bakom förslaget 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 47 Dnr KS 315630 

Avsägelse uppdrag Mary Jane Segerberg som ledamot i 
ungdomsfullmäktige och val av ny sekreterare till styrelsen 

Sammanfattning 

Ungdomsfullmäktige har nu ingen sekreterare på grund av att ledamot och sekreterare 

Mary Jane Segerberg har avsagt sig sitt uppdrag i ungdomsfullmäktige. Indre Ytterberg 

erbjuder sig att bli ny sekreterare, ingen omröstning sker då ingen annan visar intresse 

för posten. Indre Ytterberg blir därmed också del i ungdomsfullmäktiges styrelse.  

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att notera informationen  

att Indre Ytterberg blir ungdomsfullmäktiges sekreterare för mandatperioden 2021-

2022 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 48 Dnr KS 2021/00634 

Beslut om sammanträdestider för ungdomsfullmäktige 
mandatperiod 2021-2022 

Sammanfattning 

Styrelsen har gått igenom datum och tid för ungdomsfullmäktiges kommande 

sammanträden under mandatperioden. Följande datum föreslås:  

2021: 

(torsdag 11 november), tisdag 14 december 

 

2022: 

Torsdag 10 februari, torsdag 10 mars, tisdag 19 april, torsdag 19 maj 

 

Sammanträden föreslås till efter skoltid kl. 17-19 för att minska risken att mötena 

krockar med skolarbete. Med en ny bestämmelse i ungdomsfullmäktiges arbetsordning 

kommer ungdomsfullmäktige att kunna ha minst sex möten och max åtta möten per 

mandatperiod (läsår). Därav är antalet möten på vårterminen fyra istället för tre.   

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-11-04 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar 

 

att kommande sammanträden för ungdomsfullmäktige under mandatperioden 2021-

2022 sker kl. 17-19 den 14/12 (2021), 10/2, 10/3, 19/4, 19/5 

 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 49 Dnr KS 315633 

Diskussion om användning av ungdomsfullmäktiges budget 
2021 

Sammanfattning 

Ungdomsfullmäktige diskuterar hur budgeten för 2021 ska användas. Eftersom 

ungdomsfullmäktige använde upp väldigt lite förra mandatperioden finns det 36 000 

kvar att använda 2021. Ungdomsfullmäktige får möjlighet att diskutera idéer helgrupp 

och i mindre grupper. Diskussionerna resulterar i några idéer och förslag:  

 

Att köpa in playstation 5 till alla fritidsgårdar i Uddevalla 

Förslaget bedöms som långsiktigt, något som håller länge och kan komma till nytta för 

många ungdomar. Ungdomsfullmäktige tycker att det är viktigt att det isåfall finns ett 

system för att dessa playstation inte stjäls eller förstörs. En synpunkt som kommer upp 

är att playstation skulle kunna passa bättre på skolorna än på fritidsgårdarna, eftersom 

fler ungdomar går i skolan. Ytterligare en synpunkt är att fritidsgårdar kanske redan har 

en budget för detta och att det är bra att kolla upp det innan beslut fattas om att pengarna 

ska gå dit.  

 

Aktiviteter t ex. spel till skolorna  

Förslaget handlar om att det behövs aktiviteter på skolor som aktiverar både hjärnan och 

kroppen. Detta kan till exempel vara spel av olika slag, pingisbord mm. Här skulle 

ungdomsfullmäktige behöva veta vad skolorna behöver och om de redan har budget att 

lägga på detta.  

 

Aktivitet som samlar olika skolor ex: inspark, talangjakt, julaktivitet 

Ett förslag om att göra en aktivitet som samlar flera skolor i Uddevalla. Volontärer 

skulle kunna delta i att skapa en gemensam aktivitet och det behöver inte kosta så 

mycket pengar.  

 

Sammanfattningsvis är ungdomsfullmäktige överens om att inget beslut om vad 

pengarna ska gå till kan fattas nu och att mer information behövs. Ungdomsfullmäktige 

behöver veta vad skolor och fritidsgårdana vill ha- är det playstation, pingisbord, 

kortlekar och vad har skolor/fritidsgårdar själva för budget för att bidra?  

En idé är att något av förslagen kan göras under 2021 med de 36 000 som finns kvar 

och att ungdomsfullmäktige sedan kan planera för något större för de 50 000 de har i 

budget för hela mandatperioden.  

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att inför nästa möte ge förvaltningen i uppdrag att ta reda på vad skolor och 

fritidsgårdar behöver 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 50 Dnr KS 315634 

Besök och presentation på kommunfullmäktige 8 december 

Sammanfattning 

Ordförande i kommunfullmäktige har sagt ja till att ungdomsfullmäktige kan få 10 min 

för att presentera sig på kommunfullmäktige den 8 december. Ungdomsfullmäktige får 

besluta om vilka som är med och vilka som ska prata/presentera ungdomsfullmäktige.  

 

Ungdomsfullmäktige landar efter diskussion i att alla vill delta på kommunfullmäktige, 

men att styrelsen kan prata.  

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att hela ungdomsfullmäktige deltar på kommunfullmäktige den 8 december och att 

styrelsen får prata.  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Ungdomsfullmäktige 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 51 Dnr KS 307364 

Övrigt 

Dialog med kommunstyrelsen  

Angående kommunstyrelsens beslut om skoltrafiken så lyfts möjligheten att bjuda in 

dom för dialog med ungdomsfullmäktige. Ungdomsfullmäktige tycker att det låter som 

en bra idé för att få klarhet i beslutet och för att få svar på frågor direkt.  

 

Information om kommande förslag på ändringar i ungdomsfullmäktiges 

arbetsordning 

 

Demokratiutvecklare/utredare Andréa Kihl visar det senaste förslaget på ändring i 

ungdomsfullmäktiges arbetsordning. En ändring handlar om att mötena i första hand ska 

hållas efter skoltid. Det nya förslaget grundar sig att styrelsen uttryckt att alla möten bör 

vara efter skoltid, vilket inte är enligt arbetsordningen idag. Förslaget kommer att gå till 

kommunfullmäktige för beslut om ungdomsfullmäktige tycker att det ser bra ut.  

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att till nästa möte bjuda in representanter från kommunstyrelsen för dialog 

 

att förslaget till ändrad arbetsordningen ser bra ut och kan gå vidare för beslut 

 

 


